
Organisationsnamn
Slutrapport

 
Antal svar: 100

Den här undersökningen har totalt 100 respondenter och en svarsfrekvens på 0%.
Undersökningen utfördes från 2023-02-27 till 2023-04-13.
Den här rapporten visar resultaten för de 100 respondenter som uppfyller filtervillkoren i filter.
Rapporten skapades 25-04-2023 09:52:23.

Lövåsen enkät 



  Lövåsen enkät 

Under 10 2
11-18 år 5
19-35 år 31
36-49 år 29
50-69 år 29
70+ år 4

2  Min ålder är. 
Absolu
ta tal

%

under 10 år 2 2%
11 - 18 år 5 5%
19 - 35 år 31 31%
36 - 49 år 29 29%
50 - 69 år 29 29%
70+ år 4 4%

100Ack. svar
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  Lövåsen enkät 

 
P
N
L

Kategori
Promenad

Promenad Besvaras i övrigt

Lek

3 Området idag
 

Svar
Promenad med hunden, plockar svamp
Vi kring gunnarhagssg valde att flytta hit som barnfamilj från annan ort för att få närhet till 
skog & avskildhet & ändå centrums utbud. Ber er därför ta stor hänsyn till att ni bevarar så 
mycket skog som möjligt åt gunnarhagsg.ALLa vill inte bo i centralt med fullt insyn överallt. 
Då kan vi lika gärna bo centralt med gångavstånd till allt eller annan. Idag väger vi in att det är 
några km till alla aktiviteter, men då med ett pris att få bo avskilt. Vi anvönder området för ro 
och promenader.

Vi leker i skogen.
Vi plockar svamp och bär.
Vi älskar skogen! 
Vi tittar på rådjur och samlar kottar! 

44%

27%

24%

5%

HUR OMRÅDET ANVÄNDS IDAG

Inte alls

Promenad

Närboende

Lek
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  Lövåsen enkät 

Lek/Promenad
Närboende

Närboende/Promenad

Närboende/Promenad
Lek
Promenad

Lek
Inte alls
Närboende
Inte alls
Närboende
Inte alls

Promenader/Närboende
Inte alls
Inte alls
Närboende
Promenad
Inte alls
Inte alls
Inte alls
Inte alls
Inte alls
Närboende/Promenad
Promenad
Inte alls
Inte alls
Promenad
Inte alls

Inte alls
Inte alls

Bor precis intill rödmarkeringen och i anslutning till tomten så leker barnen i skogen längs 
med bäcken. Vi promenerar i området mm.

Bor på gata i närområdet.
Bor i området. Går mycket i skogen och njuter av naturområden 

Bor i anslutning till området, så vi nyttjar skogen som rekreationsområde 

Jag är där ibland för att titta på naturen och leka där
Rekreation
Jag är o leker i skogen med mina bröder. Hittar på nya lekar där. 

Inte alls
Bor granne med området
Inte alls
Bor i området.
Inte i någon större utsträckning 
Skogspromenader. Njuter även av att titta på skogen  från min trädgård. Njuter av det 
lugnande ljudet från skogens sus. Tittar på stjärnorna då inga gatlampor stör.

Inte alls
Inget alls så vore perfekt med ny högstadieskola där
Bor i området
Promenerar uppåt ibland. 
Inte alls.
Inte alls 
Använder mig inte av området. 
Inte alls
Åker förbi till och från jobb och förskola
Bor i anslutning, går i skogen
Min mans farmor promenerar i området.
Brukar inte vara där
Cykel
Hundpromenader i skogen och plockar svamp på hösten. 
Inte alls
Inte alls. Passerar med bil på väg till Övreskog någon gång i halvåret :) 

Inte alls, passerar någon gång i månaden i bil.
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  Lövåsen enkät 

Inte alls
Inte alls
Promenad
Promenad

Promenad/Lek
Inte alls
Inte alls
Inte alls
Inte alls
Inte alls
Inte alls
Närboende
Inte alls
Inte alls
Promenad
Närboende
Närboende/Promenad
Promenad
Inte alls
Inte alls
Inte alls
Promenad
Inte alls
Promenad
Inte alls
Inte alls
Inte alls
Närboende
Promenad
Inte alls
Inte alls
Närboende
Närboende/Inte alls
Inte alls
Närboende

Jag passerar området under arbetsveckan när jag skall till och från jobbet.

Inte alls, kör bara förbi.
Plockar Svamp, bär och har varit Orgenteeing.nu där
Skogspromenad, naturnära upplevelser och löpturer
Skogen är hem till många djur och många gillar att ta promenader och rasta hundar i den, 
även jag gillar att gå ut på promenader i den. Även när jag var liten använde jag den mycket 
för att leka och bygga kojor i.

Jag använder det inte alls, har nog aldrig satt min fot där
Inget
Inte det minsta.
Använder inte 
Passage. Från ett område till ett annat i bil.
Inte alls.
Jag är boende i en villa i området. 
Inget
Inget sätt
Prommenerar
Jag bor där
Bor i närheten. Går i skogen ibland 
Endast som promenadväg 
I dagsläget besöker jag inte området alls
Inte alls
Använder de ej
Går ibland promenader i området 
Ingenting
Området används som promenadstråk där det är torrt 
Inte alls.
Ingenting
Ej relevant
Bor på Gunnarshagsgatan. 
Besöker verksamheter , promenerar. Genomfartled
Inte alls 
Passerar förbi bara.
Jag bor på Tåmarksgatan i direkt anslutning till Lövåsen.
Jag använder inte området idag men bor i närheten.
Inte alls
Jag bor inom området sen 4 år tillbaka.
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  Lövåsen enkät 

Promenad/Närboende
Närboende
Inte alls
Inte alls
Inte alls
Inte alls
Promenad

Besvaras i övrigt
Promenad
Inte alls
Närboende

Närboende/Promenad

Närboende/Promenad
Närboende
Närboende

Inte alls
Närboende
Inte alls
Promenad
Närboende

Jag bor i ett område intill och promenerar i skogen intill/emellan. 

vi bor där. 
Kör förbi det.
Passerar varje dag.
Inte alls
Inte alls, finns bra med plats för utveckling av staden
Skogspromenader 
Jag tycker det är ok med att satsa på bostadsområde och radhus men tycker det är synd att 
ha en högstadieskola där. Jag tycker en skola ska ligga centralt och inte där uppe. Jag tycker 
också att kommunen ska öppna upp för handel på rönnåsen för att få hit företag som måste 
anställa. Då skulle ett nytt bostadsområde passa bra där och något dagis. 

Mycket friluftsliv går får mycket med mina hundar osv 
Idag använder inte jag området mer än att åka förbi
Anhöriga är bosatta i området.
Bosatt i området och vistas där varje dag. Vandrar även i området dagligen.

Jag äger en fastighet på Lövåsen. Familjen lever, bor, arbetar och studerar på Lövåsen.
Använder vackra Lövåsen för rekreation, trädgårdsskötsel, odling motion, promenader med 
hund, cykling mm.
I vår trädgård kan vår hund gå fritt och strosa då vi har staket runt fastigheten.
Använder utifrån ett servitut en tillfartsväg till min fastighet.
Jag njuter av ett rikt djurliv inpå husknuten. Vi får dagligen besök av rävar, rådjur och älgar. 
Grodor finns vid bäcken på min tomt.




Bor i området
Jag bor i området hos mig familj
Jag jobbar i närheten av området, och framför allt cyklar igenom området.

Bor i min fastighet på Lövåsen
Åker igenom området på väg till jobbet
Promenad i skogen
Boende i villa
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  Lövåsen enkät 

4 Önskat boende

 Hur skulle du vilja bo? 
Du kan ange flera svarsalternativ. 

Absolu
ta tal

%

Villa 75 78%
Radhus 20 21%
Kedjehus 24 25%

23 24%
14 15%
15 16%
96

Parhus
Flerbostadshus / lägenhet
Annat
Ack. svar

78%

21%

25%

24%

15%

16%
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4 Önskat boende
Hur skulle du vilja bo? 

Du kan ange flera svarsalternativ.

44%

14%

13%

12%

9%

8%

HUR SKULLE DU VILJA BO?
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  Lövåsen enkät 

Kategorier
Redan boende i området
Annat

Annat
Förslag på bostadshus
Förslag på bostadshus
Annat

Förslag på bostadshus
Annat

Förslag på bostadshus
Redan boende i området
Redan boende i området
Redan boende i området

4 Önskat boende

 Hur skulle du vilja bo? 
Du kan ange flera svarsalternativ. 
Annat
Vi bor här redan 
På landet. 
Viktigare än enskilda bostaden är blandning och tillgängliga och trivsamma offentliga rum.

Lägre lägenhetshus i stil med STUBOS Boklok
Enplans radhus som är hyresrätter
Vill inte bo där
Bygg riktiga höghus på 15-20 våningar med bra källare med gott om parkering

Inget utav det
Flerbostadshus av låg modell max två våningar som Stubos flerfamiljshus vid Sanatorievägen

Jag vill bo i min fastighet
Önskar bo i min nuvarande fastighet på Lövåsen
Mitt nuvarande boende 

61%

75%

34%

39%

61%

8%

15%

Skog

Park

Affär

Bostäder

Idrottsanläggning

Arbetsplatser

Annat

5 Skola
En skola planeras att byggas på Lövåsen. Vad tycker du ska finnas 

nära en skola? 
Du kan ange flera svarsalternativ.

26%

21%

13%

11%

5% 3%

VAD BÖR FINNAS NÄRA EN SKOLA

Park

Skog

Idrottsanläggning

Bostäder

Affär

Annat

Arbetsplatser
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  Lövåsen enkät 

5 Skola
Absolu
ta tal

%

Skog 61 61%
Park 75 75%
Affär 34 34%

39 39%
61 61%

8 8%

15 15%
100

Kategorier
Ingen skola i området
Natur

Ingen skola i området

Natur
Bussförbindelser

Bussförbindelser

Bostäder
Idrottsanläggning

Arbetsplatser

Annat
Ack. svar

5 Skola

En skola planeras att byggas på Lövåsen. Vad tycker du ska finnas nära en 
skola? 
Du kan ange flera svarsalternativ. 
Annat
Vi vill inte att en skola byggs här! 
Utegym
Placera skolan mer centralt. Inte på en höjd i förhållande till stan då det är svårt att cykla 
uppför.
Arkitektur som stimulerar flera sinnen, både för elever att titta på och att vistas i. Natur nära 
sammankopplat med skolmiljö för att kunna skapat ett utvidgat klassrum där undervisning 
möjliggörs även utanför skolbyggnaden 

Busshållplatser med bussförbindelser ner till centrum
Kollektivtrafik och redan befintliga stråk. Att lägga skola i Lövåsen genererar biltrafik, vilket är 
dåligt.

0% 20% 40% 60% 80% 100% 21%
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  Lövåsen enkät 

Natur

Ingen skola i området Besvaras i övrigt

Natur
Ingen skola i området

Ingen skola i området
Natur
Natur
Natur

Antal svar

22                            Bevara natur Bevara natur
17                            Skola Skola
16                           Trafik Trafik
11                            Fritidsaktiviteter Fritidsaktiviteter
9                              Allmän utveckling Allmän utveckling
7                              Kommersiell service Kommersiell service

Motions slinga
Om det byggs en högstadium skola på platsen, JAG hade hellre sett att en högstadium skola 
byggdes i anslutning till Sim och Sporthallen och Lassalyckan området för att använda 
faciliteterna där med inriktning på idrott och hälsa. Men om skola skall byggas på Lövåsen att 
det blir en av 2 st högstadium skolar då jag anser vikten framför allt att inte tvångsflytta elever 
från Hössna skolområde . Men också att samla högstadium skolor centralt i Ulricehamn. Anser 
att det är bra att blanda Centrumelever och Landsbygdelever. Att satsa på 2 likvärdiga skolor i 
central i Ulricehamn , så man kan satsa på personal istället på 3 skolbyggnader. Att 
Ulricehamn kommun utvecklas med nya bostadsområden , men i Timmele finns ingen 
utveckling från varken aktörer eller kommun / Stubo. Då anser inte jag det varken långsiktigt 
eller hållbart och miljömässigt att utveckla en ny skolbyggnad för högstadium i Timmele utan 
när det nu byggs högstadium central bör alla elever ges plats. 

Med idrottsanläggning menar jag att man ska kunna ha idrott utan att behöva gå för långt, 
men viss idrott blir förlagd t.ex på lassalyckan
Frisk natur, inte nära motorväg och industrier 
Tycker att det är bättre att ha skolan där den är nu och inte bygga den längre från 
stadskärnan där det finns affärer och buss-station. 

Rekreation med djurliv i vår fina natur
Grönområden med möjlighet till rekreation
Ängar för mångfald av fåglar och insekter

6 Övrigt
 Övriga synpunkter, tankar och idéer för området? 

25%

19%
13%

10%

8%
7%

ÖVRIGA SYNPUNKTER

Bevara natur

Skola

Trafik

Fritidsaktiviteter

Allmän utveckling

Kommersiell service

Arkitektur
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  Lövåsen enkät 

6                              Arkitektur Arkitektur

KategorierSvar
Att det blir kvar skog mellan gunnarshagsgatan och nya lövåsen.

Vill återigen belysa att vi och övriga grannar är helt inne på att flytta om skog försvinner i 
anslutning till våra tomter. Vi som väljer att bo nästan 4 km från centrum med insikt att buss 
tar ca 20 minuter ner till centrum är en målgrupp som förloras om skog försvinner. Det är bara 
att se på gatan nedan där tomter fortfarande inte är sålda efter flera år. Dvs ni kommer få 
svårt att hitta en målgrupp som vill betala ulricehamnspriser gentemot närliggande orter. Vi 
betalade för närhet till skog.

Lyssna på oss! Barn får också bestämma ibland och inte bara vuxna! 

Mvh
Ebbot  Algot och Bonnie! 
Området behöver dräneras så att redan byggda hus inte drabbas av mer vattenansamlingar 
när skogen avverkas. Är redan problem med detta efter kommunens avverkning och ingen i 
kommunen har velat ansvara för detta.

Borde vara lämpligt att i samband med denna samhällsutveckling anlägga en väg mellan 
gamla riksväg 40 och Jönköpingsvägen strax öster om Gunnarshagsgatan. Kan då även utgöra 
matningen till nya bostäder i området.

Skulle vara kul om det planerades in grönområden o parkområden som alla kan nyttja, lite typ 
tanken vid bergsäter. Utegym som på lassalyckan kanske. Ngn gångväg som förbinder med 
Ica Maxi.

Ta inte bort all skog utan spara lite kvar

Behåll skogspartier nära befintlig bebyggelse och nära gamla R40 för att minska 
bullerproblem från gamla och nya R40.
Ta inte bort all skog där jag leker. Vore kul med en lekplats - med rep man kan svinga sig i o 
klättra. 
Multisporthall, shoppingcenter, park, restaurang, klätterhall, skateboardpark, frisbeegolf, 
basketplan. Gör det till ett roligt område att bo i, dom flesta aktiviteter och affärer ligger 
centralt så det kanske hade underlättat om man försökt göra det till "en till" stadskärna, 
speciellt om det kommer vara en skola där. Skulle underlätta för trafiken inne i stan också.

18%Arkitektur
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  Lövåsen enkät 

Tycker absolut det ska finnas någon matbutik/kiosk 
En skola här ligger alldeles för avsides. Ungdomarna vill ha närmre till stan. Det blir långt att ta 
sig till idrottsanläggningar ( Lassalyckan) mm. Trafiken här kommer att öka, vilket vi som bor 
här i området inte vill. 

Ser gärna att det kommer någon form av servicebutik/mataffär i området. Även trevliga 
promenadstråk. 
Om det ska byggas på området är det viktigt att behålla skogspartier eller parker både mellan 
områdena och i det nya området. Promenadslinga i skogsområde.

Perfekt ställe att bygga skola på!

En skola bör ligga centralt så att så många som möjligt väljer att gå eller cykla. Helt ologiskt 
att bygga en skola längst ut i ytterkanten av orten.

-
Snälla, placera en ny skola mer i nivå (meter över havet) med stan. Svårt för ungdomar att ta 
sig från sjön och hela vägen upp. Möjliggör för elever utanför stan att lättare ansluta och för 
elever i centrum att ta sig till skolan enkelt. Att föräldrar ska skjutsa är inte rimligt. Varför 
bygga så långt från stadskärnan, det segregerar de olika skolorna. Där Stenbocks elever kan 
gå till stan medan denna skola är för långt bort. Då kommer elever från de två skolorna vara 
frånkopplade varandra. 

Fritänkande och varierad arkitektur av hög kvalitet. Varierande form, storlek och färgskala på 
byggnader. Naturmaterial blandat med glas och betong. Hållbara byggnader i gedigna 
material som går att underhålla, laga, renovera och forma efter eget behov. Massproducerade 
villaområden enligt copy+paste-metoden finns det tillräckligt av. 

Ingen tung trafik
Hoppas det kommer att blir allt man behöver på den här område 

Nae
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  Lövåsen enkät 

Behåll naturen, möjliggör för fler att promenera genom skogen. Skapa intresse för miljö och 
ekologi hos våra ungdomar. Bygg respektfull med tanke på fornlämningar (undvik att bygga 
på fornåkern på platsen). Låt byggnader få en ekologisk prägel med hållbar energiförsörjning 
och miljövänliga materialval. Återskapa en bokskog / park på platsen (då bok-träd funnits i 
Ulricehamn enligt historiska källor, och lövskog passar namnet "Lövåsen"). Plantera äppleträd 
på gemensamma ytor.

Viktigt med ny förskola om man skapar ett nytt område med många bostäder. 

Jag vill se en grön infrastuktur till området! Skolan hamnar ett par km från centrum, det är 
brant uppför, jag tror att lata tonåringar kommer hata att cykla dit och välvilliga föräldrar 
kommer skjutsa i bil. I min framtidsvision för Ulricehamn kör vi inte så mycket bil. Kan vi tänka 
innovativt och få en grönare stad? Subventionerade elcyklar? El-kickbikes till låns? Linbana? ;) 
Jag har inte tänkt klart :) Men trots att skolan hamnar i ett ytterområde hoppas jag att den 
inte blir så bilburen!

Här finns möjlighet att lägga till ett område med, för kommunen, helt ny karaktär. Lägg fokus 
på blandade bostads- och upplåtelseformer med naturen både bevarad och integrerad. 
Bergsäter har fina intentioner och här kan ribban höjas ytterligare. Självbyggeri, helt eller 
delvis, skulle vara mycket spännande. 

En högstadieskola bör placeras där många enkelt kan gå och cykla från sin bostad. Det är inte 
möjligt att skapa i Lövåsen. Placera istället högstadieskola centralt, nära kollektivtrafik. 

Viktigt att det är väl fungerande kollektivtrafik så att skolan och området som helhet har 
möjlighet att nyttja den idrottsanläggning som redan finns på ett smidigt sätt. Kanske är 
Lövåsen platsen för en ny sim och sporthall… Ulricehamn växer!

Vi som redan bor i området bor med stor sannolikhet där pga närheten till skog och natur. Att 
förstöra detta med ett bostadsområde vore synd.

Skolor borde ligga centralt i stan där den är lätt att hitta och nära till affärer, parker och 
mycket annat.
Jag vill ha kvar skogen vid vårt hus för den här betytt mycket för min barndom och ger oss lite 
avskildhet ifrån motorvägen.
Behåll en del av naturen, dvs låt det finnas grönområden skogsdungar etc kvar som 
avgränsningar mellan områden
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  Lövåsen enkät 

Byggstil: inte modern arkitektur som man bygger i resten av stan. Gärna hus med träfasader, 
att det finns symmetri i de byggnader som ska finnas där. Att det ska påminna om en idyllisk 
småstad. 

Sega nu inte! Nu vill vi se att detta området tar fart, att skola byggs att politiker slutar att slösa 
med mina skattepengar och att ni anställer personer på fastighet som faktiskt kan driva 
projekt.

Restaurang.
Vi vill inte ha skolan för nära vår gata (Gunnarshagsgatan) men välkomnar såklart en ny skola 
till staden. Efterfrågar belysta  motionsslingor och grönområden där vi som grannar och 
familjer kan umgås. 

Bygga en högstadiskola ska inte vara för liten  / kunna vara plats för 400-500 elever,då 
kommer Hössnas elever kan gå där i stället för i Timmele / det blir närmare för dom /  sen 
sparas det på miljön  / när de slutar skolan kan de gå ner till stan eller ta bussen, om de ska till 
tandläkaren och olika aktiviteter ,Vänta inte för länge utan gör en åtgärd ,

Varför bygga bostäder på ett område där man ständigt hör ljud ifrån motorvägen samt 
känner besvärande lukt från industrier i närheten av Lövåsen 

Ni har tidigare tagit gallrat en del skog i närheten av Glimmergatan... Detta har resulterat i att 
det är stora problem med dräneringen nu vid de husen som är närmast er mark. Om ni 
fortsätter ta bort träd eller bygger något nära.. kommer ni göra något åt vårat 
dränerningspeoblem vi fått här? 
Det har inte varit såhär innan, sen gallringen började. 

Planera för många gång och cykelvägar redan från start

Bostadsbyggandet bör vara blandat, enskilda hus och lägenheter såväl hyres- som 
bostadsrätter.
Viktigt med tillgänglighet och bra bussförbindelser ner till stan

Kan vi snälla slippa ytterligare ett exempel av sovjetisk arkitektur. Redan förstört området runt 
sjön med det. Och nej, det kostar inte mer att bygga i någon annan form än fyrkantigt och i 
betong enligt en undersökning från KTH

Mycket bra att det blir ngt på den platsen, ser så tråkigt ut som det är idag 
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  Lövåsen enkät 

Önskar att det fanns en motionsslinga i området, helst med belysning. 
Lekpark för barn. 
Viktigt för oss som bor i området att bevara SKOGEN och dess miljö! 
Vi har otroligt mycket vilt på tomten och det är underbart, ta inte bort den möjligheten! 

 Skyddad cykelövergång till Hössna .Bygga hållbart och för hälsa och miljö som fungerar över 
tid för elever och föräldrar , personal .Landsbygdelever tillgång till gemensamma 
fritidsaktiviteter som finns central.Underlätta för elever och föräldrar bör högstadium skolor 
ligga centralt.  Elever bussas till Timmele på undermåliga vägar ,och föräldrar kör extra 
omvägar till Timmele för att skjutsa till aktiviteter , att gymnasiet ligger centralt och 
transporter kan samordnas miljö och hållbart

Skolan ska byggas så den kan rymma  många elever och kanske också plats för en F-6 skola i 
framtiden. En samlingssal för fler än vad som finns idag. Friidrottsanläggning? Stora 
möjligheter på detta område. Tänk framåt!

Vi som bor i anslutning till Lövåsen (Tåmarksgatan) idag ser gärna att en del av skogen som 
gränsar till vårt område blir kvar, samt att gång- och cykelvägar inte planeras igenom vår gata. 

För övrigt ska det bli spännande och intressant att se en ny stadsdel växa fram!

Behåll en del av träd och grönska som finns idag så inte all skog tas ner och det blir ett stort 
kalhygge som sedan ska bebyggas. Placera inte tomter/gator dikt an till nuvarande 
bebyggelse utan lämna lite grönska emellan för att det ska bli en luftigare känsla och inte som 
ex. Frederiksberg där allt ligger dikt an. Lämna utrymme för att i framtiden kunna bygga ut 
skola och eventuella andra kommunala byggnader om behov finns så man inte alltid behöver 
hitta nya platser.

Glöm inte att park och grönområden ska uppmuntra till lek och ungänge för barn och vuxna i 
alla åldrar.
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  Lövåsen enkät 

Vi undrar om det finns någon plan på vad som ska göras med Parksliden? Det växer ett helt 
hav utanför våran tomt som även växer in i våran trädgård.. 
Hur nära våran tomt kommer det planeras kring? Vi bor på Jönköpingsvägen 55 och vill ha 
kvar skog och naturen nära runt huset och inte bebyggelser i nära anslutning till oss. 
Parkområden och promenadstigar skulle vi önska. 
Även få ner trafik och hastigheter på bilar som kör förbi.
En matbutik i området vore bra också. 
Mvh Alexandra

Som boende på Tåmarksgatan 12 är jag orolig för att vår gata ska bli en genomgångsväg. Det 
är viktigt med funktionella gångbanor och tätt med papperskorgar.

Jag bor på jönköpingsvägen 55. Vad har ni tänkt göra med Parksliden som växer utanför 
våran tomtgräns?. växer även in i våran trädgård som inte alls är roligt.  Jag vill inte att det 
byggs någon skola intill våran tomtgräns.  Vi vill gärna ha skog runtomkring våran tomt och 
inte massa bebyggelser. 
vi önskar Lekplats,parker,öppna ytor, Mataffär. Promenadstråk. 
Jag vill gärna att trafiken ska minska och Hastigheten sänkas.  
M.V.H Mathias  
Håll gärna bebyggelsen låg.

Ett område som ligger nedanför tung plast industri, och nära en motorväg, där ska inte våra 
barn vara i skolan hela dagarna. Bygg ev mera lager och annat som hör till industri. Absolut 
inget område för skola.

Bygg inte bara en massa villor och bostadsrätter .. låt alla ha chansen att få bo där.. även de 
som ej får ta bostadslån.. varför inte placera ett gruppboende där borta oxå.. så alla är 
inkluderade.. 

Det blir bra med bostäder där. Bygg gärna billigare boenden så unga kan flytta dit. Såsom 
radhus och parhus.
Vore trevligt med viss bibehållen skogsytor så att det inte byggs precis gräns mot gräns utan 
bevara naturliga grönytor 
Ej stora höga betonghus som vid lindängsvägen

Tycker inte det borde byggas någon skola i detta område alls.
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  Lövåsen enkät 

Det finns många djur i området, man ser dagligen rådjur som går runt. Vi har även sett rävar, 
älgar, fasaner, ugglor, hackspätt, hare och ekorrar vilket är väldigt roligt och det upplevs som 
väldigt levande att bo nära naturen. Djuren verkar trivas bra här, så det vore bra om man 
sparade skog så de kan bo kvar, och bygga skola och bostäder runtom.
Det vore också bra att bygga ängar med högt friväxande gräs där insekter och andra viktiga 
djur trivs.

Nya byggnader i trä/ naturmaterial för att anknyta till områdets historia med lant-och 
skogsbruk där man lever nära naturen. Flerfamiljshus bör dessa endast vara 2-3 våningar 
höga. Inte bygga bostäder för trångt, utan luftigt. Det får gärna bli "Bullerby"-känsla.
Områdets ädellövskog ska skyddas gärna utvecklas till park. Ny allé (Som Hesters allé) kan 
anläggas genom området för fin prägel. Ängar kan anläggas vid/runt de stenmurar som förr 
användes som betesmark, för ökad biologisk mångfald.

Visa hänsyn till befintliga fastigheter, för dialog med oss som bor här.
Skapa en Bullerbykänsla. Bevara stenmurar och skyddsvärd Lövskog. Bygg säker trafikmiljö 
till/från som inte stör. Skapa trevliga stigar för hundägare.
Idag sker utsläpp från Hesters industriomr som påverkar miljön negativt.
Högstadieskola, lång brant backe, att cykla kommer inte elever orka. 
Kommer innebära ökad trafik då elever blir skjutsade av föräldrar. 
Från lastbilar på Hester indomr säljs alkohol och annat.

Området upplevs otryggt pga trafikproblem/störningar dels från tung trafik men även 
buskörning/olovlig racing av MC/Personbilar. Pågår även vad som man misstänker är 
alkohol/drogförsäljning på Hesters industriområde, bla från lastbilar och bilar vilket inte är bra 
granne bredvid en kommande skola.
Sker även illaluktande utsläpp från industriområdet som orsakar obehag och som känns upp 
till 300-500 meter från området. Inte ovanligt att det luktar ända bort till 
Skansörvägen/Högliden.
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  Lövåsen enkät 

De få cykelbanorna är ganska dåliga idag, och det är trångt att möta gående och andra 
cyklister. Att bygga ut gång och cykelinfrastrukturen i området bör vara prioriterat så boende 
inte behöver ta bilen till centrum eller jobbet och att skolelever får en säker väg till skolan. 
Helst helseparerade Gång och cykelbanor för att minska olycksrisken - gärna moderna 
enkelriktade cykelbanor på vardera sida vägarna (Köpenhamns/Amsterdam standard) på den 
nya anslutningsvägen och även Jönköpingsvägen.

Splitta inte staden med ytterligare att bygga ytterligare handel, det är redan utspritt som det 
är. Se till att boende kan transportera sig för fot eller cykel på ett trafiksäkert sätt.
inte smart att bygga högskola mellan två bostadsomr. Elever kommer inte hålla till på skolan 
de hittar andra ställen, t ex skogen hesters ind omr. En stor lekplats för motorburna elever 
med epa-traktorer och mopeder. Maskinvägen används idag som racerbana -  det sladdas 
dygnet runt på den allt för breda vägen

Vandringsleder

Placeringen av skolan känns väldigt "off". Den branta uppförsbacken till Lövåsen riskerar att få 
kommer gå och cykla och istället kommer bli skjutsade av föräldrar, inte bra för varken miljö 
eller elevhälsan. Kanske bättre att förlägga den nya skolan vid tegelbruksområdet istället, det 
blir ju nerförsbacke till skolan för de flesta, och är nära till busstationen och relativt enkelt för 
skolbussar att angöra från Tvärred/Brunn, Ätradalen, Hökerum och även för Hössna via gamla 
40an.

Behåll så mycket skog/grönområde som det går

Återställa områden som det var från början nämligen Åkermark. Skapa lummiga patker med 
allé som binder samman områden. 
Ängar där blommor kan växa som i sin tur drar till sig fjärilar och fåglar. Skapa motionsspår så 
inte boende behöver ta bil till lassalyckan.
Cykel- och gångvägar till hållplatser och Ubbarp / centrum så boende kan ta sig till handel 
(livsmedel).  Inga affärer eller handel på Lövåsen - inte miljövänligt att sprida ut sådan 
verksamhet.
Bygg så buller minskas från motorvägen.
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